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   Komisia územného plánovania a životného prostredia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice: 03. 06. 2020  

Číslo: 02928/2020/ORRUPŽP/19971  

 Vybavuje: Ing. Ľudmila Sekeráková 
e-mail:ludmila.sekerakova@vucke.sk 

telefón: 055/6196654 
  

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 15. rokovania Komisie územného plánovania a životného prostredia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 03. 06. 2020 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 242 (1. poschodie)  

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Informatívna správa o vybraných investičných aktivitách KSK 

a) Informatívna správa k  pripravovanému zámeru „Strategický park Haniska“ 

b) Informatívna správa o činnosti spoločnosti GeoSurvey, s. r. o. pri realizácii činností 

v oblasti regionálneho rozvoja  

c) Informatívna správa o činnosti spoločnosti GLIP KOŠICE, a. s. 

d) Informatívna správa k vybraným investičným aktivitám Košického samosprávneho 

kraja – InoBat 

4. Zmena a  doplnenie všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne zá-

väzného nariadenia č. 8/2008 a č. 5/2014 

5. Návrh  Všeobecne záväzného  nariadenia  Košického samosprávneho kraja o výške úhrady 

za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych služieb v 

zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja  

6. Návrh Dodatku č. 1 k Rokovaciemu poriadku komisií Zastupiteľstva Košického samo-

správneho kraja 

7. Rámcová   obsahová   náplň    zasadnutí   Zastupiteľstva   Košického samosprávneho kraja 

na II. polrok 2020 

8. Plán úloh Komisie ÚPŽP Zastupiteľstva  Košického   samosprávneho   kraja na II. pol-

rok  2020 

9. Podanie petície za nesúhlasné stanovisko zámeru činnosti „Integrované zariadenie na na-

kladanie s odpadmi Sirník, Skládka odpadov – IV. Etapa 

10. Informácia o problémoch v oblasti životného prostredia 

11. Návrhy, podnety, požiadavky 

12. Rôzne 

13. Záver 
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K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie:  

Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 15. rokovanie 

komisie, upozornil prítomných o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu výlučne 

pre potreby zhotovenia zápisnice. Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku 

rokovania prítomných 14 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia bola 

uznášaniaschopná. Návrh programu rokovania komisie bol zaslaný všetkým členom komisie 

e-mailom. V úvode predstavil novo vymenovaného vedúceho referátu územného plánovania 

Ing. Jaroslava Lizáka.  

 

Diskusia:  
K programu rokovania komisie neboli pripomienky. 
 

Záver:  

Predseda komisie požiadal členov komisie o  hlasovanie o programe ako celku. 

 

Uznesenie č. 7/2020 

Komisia schvaľuje program 15. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 14 

Za:14                                           Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 

Program 15. Rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  
 

K bodu z plánu úloh komisie „Problematika cestnej zelene“  
Komisia uznesením č.6/2020 požiadala predsedu KSK, aby Správa ciest Košického 

samosprávneho kraja prijala opatrenia na obnovu stromoradí a prícestnej zelene. 

Vyjadrenie:  

Predseda komisie informoval o stretnutí s odborom dopravy a Správou ciest Košického 

samosprávneho kraja. Správa ciest KSK pripravila projekt obnovy cestnej zelene, v rámci 

ktorého prebieha identifikácia a návrh úsekov vhodných na výsadbu, pričom nemôže ísť 

o evidované nehodové úseky a križovatky. Preferované sú rovné a prehľadné úseky ciest 

a vonkajšie oblúky. Navrhnuté úseky budú prerokované s dopravnou políciou, s odborníkmi 

v oblasti životného prostredia, s cestným správnym orgánom a starostami dotknutých obcí. 

Nasledovať bude návrh vhodného druhového zloženia v závislosti na lokalite výsadby, 

verejné obstarávanie na dodávateľa sadeníc a vydanie rozhodnutí o výsadbe. Samotné 

vysadenie sadeníc v  počte 500 kusov predpokladáme v jeseni 2020 pred zimnou sezónou. 

Zároveň predseda komisie poďakoval za podporu mnohých členov komisie, ktorý sa podieľali 

na tomto výsledku. 

 

Prišiel jeden člen komisie – Bc. Karaffa.  
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K bodu Rôzne 8 a/ 

Predseda komisie sa bude informovať na organizačnom  oddelení ako postupovať v prípade  

dlhodobejšej neúčasti niektorých členov komisie na rokovaniach komisie. 

Vyjadrenie:  

Predseda komisie informoval, že v zmysle Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva 

KSK, §4 ods.2 písm. b) môže zastupiteľstvo navrhnúť odvolanie člena komisie, ak sa bez 

ospravedlnenia nezúčastní na troch po sebe nasledujúcich rokovaniach komisie, alebo sa po 

dobu dlhšiu ako jeden rok nezúčastňuje na činnosti komisie. Predseda komisie konštatoval na 

základe vyhodnotenej účasti jednotlivých členov komisie, že iba v jednom prípade bola neú-

časť na Komisii ÚPaŽP problémová u pána poslanca Ing. Staška, ktorý sa minulý rok nezú-

častnil rokovania komisie ani raz, v tomto roku tiež nie. V roku 2020 sa účasť na rokovaniach 

neposudzuje, nakoľko išlo o mimoriadnu situáciu a dve rokovania boli uskutočnené formou 

per rollam. Predseda komisie navrhuje, aby klub, ktorý navrhol pána poslanca za člena komi-

sie, návrh prerokoval a rozhodol o ďalšom postupe. 

 

Záver: 

Klub, ktorý navrhol pána poslanca Staška do komisie, aby  návrh prerokoval  a  rozhodol 

o ďalšom postupe. 

 

K bodu Rôzne 8d/ 

 „Informácia o strategickom parku Haniska“ 

Sekretariát predsedu KSK zorganizuje ďalšie pracovné rokovanie o SP Haniska na Úrade 

KSK v poslednom februárovom týždni roku 2020 a pozve okrem spoločnosti InvEast SK, aj 

SARIO a Ministerstvo hospodárstva SR 

Vyjadrenie:  

Pracovné stretnutie sa uskutočnilo dňa 27. 02. 2020 na Úrade KSK. Rokovania sa zúčastnili 

zástupca riaditeľa Úradu KSK, predseda Komisie ÚPaŽP, zástupcovia InvEast SK, SARIO, 

zástupcovia mesta Košice, starostovia obcí Haniska, Čaňa, Ždaňa a Belža. 

Dohodnuté závery 

1. Prítomní zástupcovia samospráv deklarujú záujem o informácie týkajúce sa Strategického 

parku Haniska. 

2. Spoločnosť SARIO v spolupráci s InvEast SK, s.r.o. doručí  do 15. marca 2020 

elektronicky na adresu sekretariátu predsedu KSK vuc@vucke.sk súhrnnú informáciu 

s aktuálnymi podkladmi o SP Haniska, ktoré budú predložené Zastupiteľstvu KSK. 

ORRÚPŽP pripraví do zastupiteľstva informatívnu správu o SP Haniska. 

3. Sekretariát predsedu KSK zorganizuje ďalšie pracovné rokovanie o SP Haniska v Úrade 

KSK po rokovaní Zastupiteľstva KSK, ktoré sa uskutoční dňa 27. apríla 2020 a pozve 

okrem InvEast SK a SARIO aj Ministerstvo hospodárstva SR. 

Z dôvodu vyhlásenej mimoriadnej situácie so šírením vírusu COVID-19 sa pracovné 

rokovanie neuskutočnilo.   

Materiál týkajúci sa informácie o strategickom parku Haniska je predmetom júnového 

zasadnutia zastupiteľstva a aj rokovania komisie ÚPaŽP dňa 03. 06. 2020. 

 

Diskusia: 

Predseda komisie informoval, že osvedčenie o významnej investícií s platnosťou do 15. apríla 

2020 nebolo predĺžené. Konštatoval, že z hľadiska územného plánu a životného prostredia 

zámer nie je v súlade s ÚPN VÚC Košického kraja a PHSR kraja a zaberá veľkú časť 

poľnohospodárskej pôdy (záber 990 ha). V ÚPN VÚC Košického kraja máme v súčasnosti 

vymedzenú plochu pre PP Valaliky o rozlohe cca 120 ha s možnosťou ďalšieho rozšírenia. Je 

na vláde, aby rozhodla o ďalšom postupe. 
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Do diskusie sa zapojil RNDr. Smrčo, ktorý informoval o prisľúbenej účasti pána ministra 

Sulíka na najbližšom zastupiteľstve, kde by mala byť táto téma prednesená. Zatiaľ nie je 

známy žiadny investor. 

Ing. Petro opätovne upozornil na neúčasť zástupcov vedenia KSK na komisiách.  

Predseda komisie deklaroval záujem o investície v našom kraji, nie však v Košiciach, ale 

v postihnutých okresoch ako sú Michalovce, Sobrance, Rožňava, Gelnica.  

 

Uznesenie č.8 /2020  
Komisia zobrala na vedomie plnenie uznesenia a požiadaviek z komisie. 

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 15 

Za: 15                                          Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3: 

Informatívna správa o vybraných investičných aktivitách KSK 

 

a) Informatívna správa k  pripravovanému zámeru „Strategický park Haniska“ 

Vyjadrenie:  

Ing. arch. Mareková z referátu územného pánu predniesla Informatívnu správu  k pripravova-

nému zámeru „Strategický park Haniska“ .  Predniesla ako vstupoval KSK od júna 2018 so 

svojimi aktivitami  k pripravovanému zámeru a informovala o proces SEA. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: Ing. Petro, JUDr. Hlinka, JUDr. Mgr. Rovinský.  

Predmetom diskusie boli témy: 

 súlad medzi požiadavkou MH SR na výmeru strategického parku (990 ha) a KSK (250 + 

200 ha),  

 nesúhlas s centralizovaním všetkých aktivít do Košíc a okolia, 

 rozhodnutie vlády o zámere  a jeho nesúlad  so strategickými dokumentmi kraja – ÚPN 

VÚC a PHSR kraja,  

 predkupné právo štátu na výkup pozemkov do apríla 2021,  

 odklad riešenia dopravnej infraštruktúry, neistota v obrábaní pôdy na ďalšie dva roky,  

 rozpor s prioritami kraja  - vplyv na klimatické zmeny, zadržiavanie vody v území, vyrov-

návaní regionálnych rozdielov,  

 veľkosť záberu poľnohospodárskej pôdy (990 ha).  

Na otázky odpovedala Ing.arch . Mareková a JUDr. Mgr. Rovinský. 

 

Uznesenie č. 9/2020  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predloženú informatívnu správu prerokovať a zobrať na 

vedomie. 

 

Hlasovanie č.3  

Prítomní: 15 

Za: 15                                          Proti: 0                                    Zdržal sa: 0 
Návrh bol schválený. 
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b)  Informatívna správa o činnosti spoločnosti GeoSurvey, s. r. o. pri realizácii činností 

v oblasti regionálneho rozvoja  

Vyjadrenie:  

Mgr. Marek Šterbák, referent pre stratégie a analýzy z odboru projektov a investícií predniesol 

Informatívnu správu o činnosti spoločnosti GeoSurvey, s. r. o. pri realizácii činností v oblasti 

regionálneho rozvoja. Informoval o nadobudnutí 100% obchodného podielu KSK 

v  spoločnosti GeoSurvey, s.r.o., o poskytnutí dotácie KSK tejto spoločnosti na prevádzkové 

náklady, o zmluve o realizácií činnosti v oblasti regionálneho rozvoja a zmluve s Technickou 

univerzitou v Košiciach o geologických prácach súvisiacich s vyhľadávaním, realizáciou 

a vybudovaním zdroja geotermálnej energie. V súčasnosti prebieha proces posudzovania 

vplyvov na ŽP pre zámer „Čižatice – prieskumný vrt na využitie geotermálnej vody“, ktorý 

bol podaný na posúdenie dňa 19.2.2020 na OU Košice okolie, odbor starostlivosti o ŽP. 

V súčasnosti prebiehajú trhové konzultácie podľa zákona o verejnom obstarávaní, čo 

je  prípravná fáza pred vyhlásením verejného obstarávania na výber dodávateľa. 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: JUDr. Mgr. Rovinský, RNDr. Smrčo, Ing. Petro, Ing. Kovács.  

Predmetom diskusie boli témy: 

 počet spoločnosti, ktoré prejavili záujem o realizáciu vrtu, 

 kolízia prieskumného územia geotermálnej energie s chráneným územím podzemných 

zásobníkov zemného plynu v danom území, 

 štádium procesu posudzovania vplyvov na ŽP (EIA),  

 informácie o poskytnutých a plánovaných finančných nákladoch. 

Na otázky odpovedal Mgr. Šterbák a RNDr. Smrčo. 

 

Záver: 

Predseda komisie navrhol doplniť informatívnu správu o výdavky na realizáciu. 

 

Uznesenie:10/2020 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloženú informatívnu správu doplniť o výdavky na reali-

záciu a prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č.4   

Prítomní: 15 

Za:15    Proti:0   Zdržal sa:0  

Návrh bol schválený. 

 

c) Informatívna správa o činnosti spoločnosti GLIP KOŠICE, a. s. 

Vyjadrenie:  

Ing. Harčarik, vedúci projektov a investícií informoval o založení spoločnosti GLIP Košice, 

a.s. Zakladateľmi sú KSK a INTERPORT PARTNERS GROUP, a.s. Prvé zasadnutie pred-

stavenstva sa uskutočnilo dňa 18.5.2020, kde boli prerokované otázky týkajúce sa obchodné-

ho vedenia spoločnosti a zabezpečenia prevádzkových a organizačných záležitosti a pripravil 

sa program do valného zhromaždenia. Predpokladaný termín valného zhromaždenia je stano-

vený na 22.6.2020 – 26.6.2020 (predbežne 23.6.2020), kedy by malo byť aj zasadnutie dozor-

nej rady. Bude určený harmonogram a stanovené aktivity k naplneniu cieľa v priebehu 5 ro-

kov. Jednou z aktivít  je získanie štatútu  významnej investície. 
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Diskusia: 

K materiálu neboli pripomienky. 

 

Uznesenie:11/2020 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloženú informatívnu správu prerokovať a zobrať na 

vedomie. 

 

Hlasovanie č.5   

Prítomní: 15 

Za:15    Proti:0   Zdržal sa:0  

Návrh bol schválený. 

 

d) Informatívna správa k vybraným investičným aktivitám Košického samosprávneho 

kraja – InoBat 

 

Vyjadrenie:  

Mgr. Lenka Kožárová, vedúca oddelenia európskych záležitosti predniesla Informatívnu sprá-

vu k vybraným investičným aktivitám Košického samosprávneho kraja – InoBat. Oboznámila 

prítomných o spoločnosti InoBat, ktorá sa zaoberá výskumom, vývojom a výrobou batérií 

s dlhodobým cieľom obsluhovať európsky trh s novými riešeniami v oblasti energetiky. In-

formovala o podpísaní memoranda o porozumení medzi KSK, spoločnosťou InoBat, TU 

v Košiciach, UPJŠ v Košiciach a SAV . V rámci informovanosti o svojich zámeroch a fázach 

realizácie projektu uviedla, že v druhej fáze projektu je plánované vybudovanie gigafabriky 

pri Košiciach s investíciou vo výške 1,1 miliardy eur.  

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: JUDr. Mgr. Rovinský, RNDr. Smrčo,  

Predmetom diskusie boli témy: 

 otvorenie prevádzky zameranej na recykláciu batérií, ktoré využívajú elektromobily, 

 záujem o priestor GLIP vzhľadom na jeho polohu a dopravnú infraštruktúru (železnice), 

 umiestnenie zámeru (recyklácia) a jeho dopadu na životné prostredie, environmentálna 

záťaž, 

 lokality nie sú známe, v úvahu prichádza aj SP Haniska,  

 memorandum o podpore vývoja, inovácií a výskume  a nie o recyklácii, 

 podmienky KSK sú ekologický aspekt a šetrnosť k životnému prostrediu. 

Na otázky odpovedala Mgr. Lenka Kožárová. 

 

Uznesenie: 12/2020 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predloženú informatívnu správu prerokovať a zobrať na 

vedomie. 

 

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 15 

Za:13    Proti:0   Zdržal sa:2  

Návrh bol schválený. 
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K bodu č.4: 

Zmena a  doplnenie všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 

č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne zá-

väzného nariadenia č. 8/2008 a č. 5/2014 

 

Vyjadrenie:  

Mgr. Martina Kožárová, zástupca riaditeľa kancelárie predsedu KSK prezentovala doplnený 

materiál Zmena a  doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja č. 1/2002 o používaní symbolov Košického samosprávneho kraja v znení Všeobecne 

záväzného nariadenia č.  8/2008 a č. 5/2014. Informovala, že materiál  už bol prerokovaný na 

komisiách, ale bol doplnený o stanoviská odborníkov, ktorí pozitívne hodnotili návrh 

s doladením dizajn manuálu. 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: Ing. Petro, JUDr. Hlinka, JUDr. Mgr. Rovinský, Bc. Karaffa, RNDr. 

Smrčo,  

Predmetom diskusie boli témy: 

 otázky ohľadom ceny za posúdenie a hodnotenie návrhu loga odborníkmi, 

 dôvod zmeny symbolov, nakoľko to prináša aj komplikácie, 

 vyjadrenie širokej verejnosti formou informácie v občasníku, na internete a pod., 

 potreba zamerať sa na väčšie priority – cesty, nezamestnanosť a pod. 
 

Návrh na uznesenie: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu.  

 

Hlasovanie č.7  

Prítomní: 15 

Za: 4                                          Proti: 6                                     Zdržal sa: 5 

Návrh nebol schválený 

 

K bodu č. 5: 

Návrh  Všeobecne záväzného  nariadenia  Košického samosprávneho kraja o výške 

úhrady za sociálnu službu, o spôsobe jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych 

služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košického samosprávneho kraja  

 

Vyjadrenie: 

Ing. Vladimír Pauco, vedúci referátu pre analýzy a financovanie sociálnych služieb, Mgr. Re-

vajová Bujňáková, vedúca referátu pre zariadenia informovali o Návrhu  Všeobecne záväzné-

ho  nariadenia  Košického samosprávneho kraja o výške úhrady za sociálnu službu, o spôsobe 

jej určenia a platenia v zariadeniach sociálnych služieb v zriaďovateľskej pôsobnosti Košic-

kého samosprávneho kraja  

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: Ing. Petro, JUDr. Hlinka, JUDr. Mgr. Rovinský, Bc. Karaffa, PhDr. 

Derevjaník, PhD. 

Predmetom diskusie boli témy: 

 porovnanie výšky úhrady za poskytovanie sociálnych služieb v jednotlivých zariadeniach 

ako aj v rámci jednotlivých krajov, 

 pobyt v špecializovanom zariadení a výška dôchodku,  

 nárast nákladov za stravu a ubytovanie v roku 2020 oproti roku 2013 na jedného klienta, 
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 čakacie doby zariadení sociálnych služieb s pobytom v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK, 

zverejnenie poradovníka, 

 návrh na spracovanie demografického vývoja a s tým spojené nároky na zariadenia so-

ciálnych služieb.   

Na otázky odpovedali Ing. Vladimír Pauco a Mgr. Revajová Bujňáková. 

 

Záver: 

Odbor sociálnych vecí pripraví tabuľkový prehľad o výške úhrad za poskytovanie sociálnych 

služieb v zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK a iných poskytovateľov v rámci 

Košického kraja a porovnanie poskytovanie sociálnych služieb v jednotlivých krajoch. 

 

Uznesenie č.13/2020 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál prerokovať a schváliť s požiadavkou, aby bol 

predložený prehľad o výške úhrad za poskytovanie sociálnych služieb v zariadeniach 

v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK a iných poskytovateľov v rámci Košického kraja 

a porovnanie poskytovania sociálnych služieb v jednotlivých krajoch. 

 

Hlasovanie č.8  

Prítomní:15  

Za: 13                                          Proti: 0                                     Zdržal sa: 2 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6: 

Návrh Dodatku č. 1 k Rokovaciemu poriadku komisií Zastupiteľstva Košického samo-

správneho kraja 

Vyjadrenie:  

PhDr. Anna Heribanová, vedúca organizačného oddelenia informovala o doplnení 

Rokovacieho poriadku komisií Zastupiteľstva KSK o nový §10 „Online rokovanie komisie“.  

Zároveň bolo členom komisie prezentovaná testovacia verzia online zasadnutia komisie.   

 

Odišiel jeden člen komisie : 14.52 hod. 

 

Diskusia:  

Do diskusie sa zapojili: Ing. Zubriczky, JUDr. Mgr. Rovinský, JUDr. Hlinka, Ing. Petro 

Predmetom diskusie boli témy: 

 možnosť zapojenia sa do online rokovania komisie aj hlavnému kontrolórovi, 

 systém prihlasovania sa do komisie,  do rozpravy,  

 účasť verejnosti do online komisie, oslovenie predsedu - pozývací list, 

 používanie rozličných systémov pre rokovanie zastupiteľstva a rokovanie komisií, použí-

vať jeden systém..., 

 komisia má jednať v zbore, vytvoriť diskusiu a názory a na konci je hlasovanie. 

 

Záver: 

Členovia komisie navrhli v §10 ods.(1) Dodatku č.1 Rokovacieho poriadku komisií Zastupi-

teľstva KSK úpravu textu na: „resp. ak o online rokovanie požiada 50% všetkých členov ko-

misie“. 

 

Uznesenie č. 14/2020 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  materiál po úprave prerokovať a schváliť.  

 



   

9 

 

Hlasovanie č. 9  

Prítomní: 14 

Za: 14                                          Proti: 0                                      Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Odišiel jeden člen komisie : 15.15 hod. 

 

K bodu č. 7: 

Rámcová   obsahová   náplň    zasadnutí   Zastupiteľstva   Košického samosprávneho 

kraja na II. polrok 2020 

 

Vyjadrenie: 

Ing. Jaroslav Lizák, vedúci referátu ÚP informoval o Rámcovej   obsahovej   náplni zasadnutí  

Zastupiteľstva   Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2020 pre oblasť regionálneho 

rozvoja, územného plánovania a životného prostredia. 

 

Diskusia:  

K materiálu neboli pripomienky. 

 

Uznesenie č. 15/2020 

Komisia odporúča zastupiteľstvu  predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie.  

 

Hlasovanie č. 10  

Prítomní: 13 

Za: 12                                          Proti: 0                                     Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8: 

Plán úloh Komisie ÚPŽP Zastupiteľstva  Košického samosprávneho  kraja na II. pol-

rok  2020 

  

Vyjadrenie:   

Ing. Lizák, vedúci referátu ÚP oboznámil poslancov komisie s návrhom plánu úloh Komisie 

ÚP a ŽP na II. polrok 2020 a predložil ho v zmysle § 4 ods. 2 písm.g)  Rokovacieho poriadku 

komisií Zastupiteľstva KSK na schválenie. 

 

Diskusia:  

Predseda komisie navrhol doplniť do Plánu úloh Komisie UPaŽP na II. polrok 2020 

informáciu o stave ohrozenia PCB látkami v regióne Strážske. 

 

Záver:       

Do Plánu úloh Komisie ÚPaŽP na II. polrok 2020 sa doplní bod: „ Informácia o stave 

ohrozenia PCB látkami v regióne Strážske“.  

 

Uznesenie č. 16/2020 

Komisia schvaľuje plán úloh komisie s doplneným znením a zároveň komisia odporúča 

zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť s doplneným znením: Informácia o stave 

ohrozenia PCB látkami v regióne Strážske. 
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Hlasovanie č. 11 

Prítomní: 13 

Za: 13                                          Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9: 

Informácia o podanej petícii za nesúhlasné stanovisko zámeru činnosti „Integrované 

zariadenie na nakladanie s odpadmi Sirník, Skládka odpadov – IV. Etapa 

 

Vyjadrenie:   

Ing. Kovács, referent Odboru regionálneho rozvoja informoval o petícii občanov obce Sírnik 

namierenej proti realizácii skládky nebezpečného odpadu v katastri obce Sirník. Informoval, 

že bol podaný zámer „Integrované zariadenie na nakladanie s odpadmi Sirník, skládka 

odpadov – IV. etapa“, na ktoré Úrad KSK reagoval negatívnym stanoviskom a nesúhlasom 

s navrhovanou výstavbou skládky nebezpečného odpadu. 

 

Uznesenie č. 17/2020 

Komisia zobrala informáciu na vedomie. 

 

Hlasovanie č. 12 

Prítomní: 13 

Za: 13                                          Proti: 0                                     Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

Odišli štyria členovia komisie : 15.36 – 15.39 hod. 

 

K bodu č. 10: 

Informácia o problémoch v oblasti životného prostredia 

 

Vyjadrenie: 

Ing. Kovács, referent Odboru regionálneho rozvoja  informoval o činnosti Úradu KSK 

v oblasti posudzovania vplyvov na životné prostredie jednotlivých činností a strategických 

dokumentov. Od začiatku roka 2020 do 3.6.2020 bolo spracovaných a odoslaných spolu 48 

stanovísk  z rôznych oblastí činnosti. Ako ukážku uviedol zámer „Vodárenská nádrž Tichý 

Potok“, ktorý je znovu posudzovaný zo zákona a Úrad KSK navrhol povinné posúdenie 

navrhovaného variantu zámeru. 

 

Odišiel jeden člen komisie : 15.49 hod. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: Ing. Petro, Bc. Karaffa, JUDr. Mgr. Rovinský,  PaeDr.Skokanová. 

Predmetom diskusie boli témy: 

 poskytnúť informáciu o činnosti odboru SO pre IROP, ako funguje, koľko má pracovní-

kov, koľko projektov posúdia za jeden rok, 

 prieťahy s posudzovaním projektov na odbore SO pre IROP,  

 dodržiavanie zákonných la interných lehôt na tomto odbore. 

 

Záver:       

Predseda komisie prerokuje problematiku spolupráce obcí s odborom SO pre IROP 

s predsedom KSK.  
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Návrh na uznesenie: 

Komisia nebola uznášania schopná. 

 

K bodu č. 11: 

Návrhy, podnety, požiadavky 

 

K bodu neboli vznesené žiadne návrhy, podnety a požiadavky. 

 

K bodu č. 12: 

Rôzne 

Ing. Lizák, vedúci referátu ÚP oboznámil členov komisie so zákonnou povinnosťou samo-

správneho kraja (§ 30 ods. 4 stavebného zákona), ako orgánu územného plánovania, pravidel-

ne preskúmavať schválený územný plán regiónu, či nie sú potrebné jeho zmeny, doplnky ale-

bo či netreba obstarať nový územný plán regiónu a informoval členov o začatí procesu pre-

skúmania Územného plánu veľkého územného celku Košický kraj v roku 2020. 

 

K bodu č. 13: 

Záver 

Predseda komisie JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský  konštatoval, že program rokovania komisie 

bol vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční podľa odsúhlaseného plánu zasadnutí komisií. 

 

 

 

 

 

.................................................... 

Ing. Ľudmila Sekeráková 

tajomníčka komisie 

...................................................... 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský   

predseda komisie 

 

 

                                                                                                                          


